
Studio K Barrandov z.s., Högerova 686, Praha 5 – Barrandov, 152 00 

 

Zápis z jednání členské schůze Studio K Barrandov, z.s. ze dne 28.3.2025 

 

Datum a místo konání členské schůze: 

28.3.2025 od 17 hod. 

Fakultní základní škola a mateřská škola Barrandov II. při PedF UK Praha  

V Remízku 919/7, Praha 5 

 

Svolavatel: 

Mgr. Aneta Kůrková, předsedkyně Studio K Barrandov, z.s. 

 

Přítomni: 

Viz. příloha – Listina přítomných 

 

Program členské schůze: 

1. Zahájení členské schůze a ověření usnášeníschopnosti 

2. Schválení programu členské schůze 

3. Výroční zpráva o činnosti klubu za r. 2024 

4. Výsledky hospodaření za r. 2024 

5. Schválení výroční zprávy a zprávy o hospodaření 

6. Zhodnocení závodní sezony 2024 a informace o závodní sezóně 2025 

7. Různé 

 

Průběh jednání: 

 

1. Zahájení členské schůze a ověření usnášeníschopnosti 

Schůzi zahájila jako svolavatel Aneta Kůrková. Do listiny přítomných se zapsalo 28 členů. Bylo 

ověřeno, že členská schůze je usnášeníschopná. 

 

2. Schválení programu členské schůze 

Usnesení 1: Členská schůze schválila program z jednání členské schůze tak, jak byl navržen 

svolavatelem. 

Hlasování: PRO 100% PROTI 0 % ZDRŽELI SE 0 % 



 

3. Výroční zpráva o činnosti klubu za r. 2024 

 

Předsedkyně spolku předložila členské schůzi výroční zprávu za rok 2024, viz příloha. Výroční 

zpráva byla schválena plným počtem hlasů. 

 

4. Výsledky hospodaření za r. 2024 

 

Aneta Kůrková seznámila přítomné s hospodařením spolku za rok 2024. Příjmy za rok 2024 

byly 1.487 950 Kč, včetně dotací a darů ve výši 373.971,66 Kč. Celkové výdaje pak činily 1.398 

326 Kč. Z toho největší položky jsou pronájem tělocvičen a platy trenérů. 

 

5. Schválení výroční zprávy a zprávy o hospodaření 

Usnesení 2: Členská schůze schválila znění výroční zprávy za rok 2024 a schválila výsledky 

hospodaření za rok 2024. 

Hlasování: PRO 100% PROTI 0 % ZDRŽELI SE 0 % 

 

6. Zhodnocení závodní sezony 2024 a informace o závodní sezóně 2025 

Závodní sezona 2024 byla zhodnocena jako podařená. Téměř všichni závodníci pod vedením 

trenérky Terezy Zámostné postoupili do vyšších výkonnostních tříd. V roce 2024 závodníci 

Studia K Barrandov závodili ve všech výkonnostních třídách FISAF, seniorské duo a master tým 

se účastnil také účastnil ME ve Švýcarsku. MS bylo v roce 2024 zrušeno. 

V roce 2025 jsou v plánu národní závody dle kalendáře FISAF, včetně účasti na ME v Maďarsku 

a MS v říjnu v Praze. V roce 2025 se na závodech představí velký počet nově závodících dětí, 

které vzešly ze závodních přípravek Anety Kůrkové a Terezy Zámostné. 

 

7. Různé 

7.1. Akademie 

Neděle 22.6.2025 od 17 hod. 

7.2. Letní soustředění 

Letní soustředění pro závodníky se bude letos konat v termínu 24.-30.8.2025 v RS Poslův Mlýn 

v Doksech. 

7.3. Cvičení ve školním roce 2023/2024 

Cvičení a tréninky budou probíhat do 20.6.2025. 

7.4. Úprava vnitřních směrnic klubu 



Usnesení 3: Členská schůze schválila přidání bodu 6. do vnitřních směrnic klubu ve znění: 

„Náhrady nutných výdajů při cestách se závodníky na závody (ubytování, PHM, Mhd, atd.) 

jsou vyúčtovávány trenérem přímo klubu.“ 

Hlasování: PRO 100% PROTI 0 % ZDRŽELI SE 0 % 

 

 

 

 

8. Závěr 

Jednání členské schůze bylo ukončeno v 17:40 hodin. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Aneta Kůrková 

Předsedkyně členské schůze 

 

 

 

 

Příloha: 

Listina přítomných, včetně plných mocí 

Výroční zpráva za rok 2024 

 

 


